
 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie likwidacji pociągu Słonecznego Kolei Mazowieckich 

W związku z informacjami o likwidacji „Pociągu Słonecznego” Kolei Mazowieckich proszę 
o pilną odpowiedź na następujące pytania: 
1. Dlaczego Zarząd Mazowsza zlikwidował to połączenie? 
2. Czy inne połączenia kolejowe na Mazowszu także będą likwidowane? 
3. Jaki bilans finansowy w ubiegłym sezonie przyniósł „Pociąg Słoneczny”? 
4. Ilu pasażerów w ubiegłym sezonie przejechało na trasie „Pociągu Słonecznego”? 

 


